



ABACE 2019-Ground Transportation Service Application Form
Hanger & Pavilion Exhibitors ONLY

APAC Transportation Worldwide

Email: ops@apactransportation.com

Tel: +86(0)21-5221-5015

Business name:	
Email:	Telephone:

Vehicle Type	Vehicle Model	Airport Transfer Rate(USD)	Hourly Rate (USD)
Business Sedan	Audi A6L	80	35
First Sedan	Mercedes Benz S-Class	180	65
Business MPV (6 passengers)	Buick GL8	80	35
First MPV(6 passengers)	Mercedes Benz Viano/Vito	180	45
Mini-Coach(20 passengers)	Toyota Coaster	160	40
VAN(17-20 passengers)	Mercedes Benz Sprinter	200	55

Grace Period

1. For all airport/cruise arrival transfers, waiting grace period is 60mins from flight actual landing time. Once exceeded, waiting fees will be applied.
2. For all other transfers, waiting grace period is 15mins from the scheduled pick up time. Once exceeded, waiting fees will be applied.

Meet & Greet

1. For all airport/cruise/railway arrival transfers, the chauffeurs meet and greet the passengers at arrival hall with sign board.
2. For airport VIP meet and greet services/fast track, additional fees will be applied.

Terms & Conditons

1. The rates are included drivers, tolls, insurances, taxes, gratuities and unlimited kilometers. Show parking must be applied separately.
2. All vehicles: there is an 8 hours minimum charge on hourly service. We charge from garage to garage.
3. For airport transfer, it's limited to one pick-up location and one drop-off location only. Any additional pick up/drop off point will be charged. Airport transfer rates are for in-town transfers; additional fees may apply if cross-town.
4. If the passenger can NOT locate the chauffeur, APAC Transportation Worldwide must be called to avoid being charged for a "No Show".
5. Please confirm the orders by March 31st to ensure all vehicles are available.

Cancellation Policy

For all reservations, cancellation under 5 business days to the show, 100% of total charge.

Email: ops@apactransportation.com

Tel: +86(0)21-5221-5015

Suite 206, Building 38, VMO 2049 Pujin Road, Minhang District, Shanghai, China



亚洲公务航空会议及展览会 2019-地面交通服务申请表
仅适用于参展商

APAC Transportation Worldwide

电子邮箱: ops@apactransportation.com

联系电话: +86(0)21-5221-5015

展商公司名称:	
电子邮箱:	联系电话:

车辆类别	车辆型号	机场单程报价(美金)	小时报价 (美金)
商务轿车	奥迪 A6L	80	35
高档轿车	梅赛德斯奔驰-S级轿车	180	65
商务车 (6座)	别克 GL8	80	35
高档商务车(6座)	梅赛德斯奔驰-维耶诺/威霆	180	45
中巴 (20座)	丰田考斯特	160	40
房车 (17-20座)	奔驰斯宾特	200	55

等候时间

1. 对于所有接机及游轮, 免费等候时间为60分钟, 按实际到达时间开始计算。一旦超时, 将按小时报价收取等待费用。
2. 对于其它用车, 免费等候时间为15分钟, 按订单时间开始计算。一旦超时, 将按小时报价收取等待费用。

接待方式及地点

1. 对于所有接机、游轮及火车, 司机在到达大厅举牌等候乘客。
2. 如需机场VIP接待服务以及快速通道, 将收取额外费用。

条款及规则

1. 报价包括司机、收费、保险、税金、服务费和市内无限里程。未包含会场停车证费用。
2. 所有车辆的包车服务最低消费时间为8小时。我们从车辆离开车库开始计费, 并结算至车辆返回车库。
3. 对于机场接送, 仅限于一个接机地点和一个送机地点。任何额外的停靠点, 将被收取额外费用。机场单程报价仅限于市内用车; 跨城用车, 会收取额外费用。
4. 如果乘客无法找到司机, 必须致电APAC Transportation Worldwide; 以避免被按“乘客未出现”收取全款。
5. 请在3月31日之前确认订单, 确保所有车辆都可用。

取消规则

对于所有订单, 在展会开始前5个工作日内取消, 将按全款收取费用。

电子邮件: ops@apactransportation.com

联系电话: +86(0)21-5221-5015

中国上海闵行区浦锦路2049弄38号206室 (万科VMO)



ABACE 2019-Ground Transportation Service Application Form
Chalet Exhibitors ONLY

APAC Transportation Worldwide

Email: ops@apactransportation.com

Tel: +86(0)21-5221-5015

Business name:

Email: _____ **Telephone:** _____

Only the turnkey SINGLE unit chalet receives the two vehicles, one Mercedes Benz S-class and one Mercedes Benz Viano/Vito MPV, for the three days of the show for 8hours per show day as part of their package purchased through ABACE. Single unit turnkey chalet exhibits requesting additional hours beyond the hours/day provided with the turnkey package are able to do so at their expense and by completing this form. Kindly complete the form for any additional hours or days required and submit as soon as practical. Double and Triple chalet exhibitors may use this form to order any transportation services required during ABACE.

Vehicle Type	Vehicle Model	Airport Transfer Rate(USD)	Hourly Rate (USD)
Business Sedan	Audi A6L	80	35
First Sedan	Mercedes Benz S-Class	180	65
Business MPV (6 passengers)	Buick GL8	80	35
First MPV(6 passengers)	Mercedes Benz Viano/Vito	180	45
Mini-Coach(20 passengers)	Toyota Coaster	160	40
VAN(17-20 passengers)	Mercedes Benz Sprinter	200	55

Grace Period

1. For all airport/cruise arrival transfers, waiting grace period is 60mins from flight actual landing time. Once exceeded, waiting fees will be applied.
2. For all other transfers, waiting grace period is 15mins from the scheduled pick up time. Once exceeded, waiting fees will be applied.

Meet & Greet

1. For all airport/cruise/railway arrival transfers, the chauffeurs meet and greet the passengers at arrival hall with sign board.
2. For airport VIP meet and greet services/fast track, additional fees will be applied.

Terms & Conditions

1. The rates are included drivers, tolls, insurances, taxes, gratuities and unlimited kilometers. Show parking must be applied separately.
2. All vehicles: there is an 8 hours minimum charge on hourly service. We charge from garage to garage.
3. For airport transfer, it's limited to one pick-up location and one drop-off location only. Any additional pick up/drop off point will be charged. Airport transfer rates are for in-town transfers; additional fees may apply if cross-town.
4. If the passenger can NOT locate the chauffeur, APAC Transportation Worldwide must be called to avoid being charged for a "No Show".
5. Please confirm the orders by March 31st to ensure all vehicles are available.

Cancellation Policy

For all reservations, cancellation under 5 business days to the show, 100% of total charge.

Email: ops@apactransportation.com

Tel: +86(0)21-5221-5015

Suite 206, Building 38, VMO 2049 Pujin Road, Minhang District, Shanghai, China



亚洲公务航空会议及展览会 2019-地面交通服务申请表

仅适用于贵宾参展商

APAC Transportation Worldwide

电子邮箱: ops@apactransportation.com

联系电话: +86(0)21-5221-5015

展商公司名称:

电子邮箱:

联系电话:

根据ABACE贵宾展商套餐协议, 只有单个Chalet的贵宾参展商免费获得两辆车的使用权, 一辆奔驰S级轿车和一辆奔驰唯雅诺或威霆商务车。为期展会三天, 每天8小时。8小时以外的使用时间, 以及额外用车需求, 参展商需自行承担相关费用, 并需填写此表格。如需要额外车辆服务, 请尽快填写并提交表格, 烦请随时联系我们。其它Chalet贵宾参展商如在ABACE展会期间, 需要地面交通服务, 亦可通过填写并提交表格联系我们。

车辆类别	车辆型号	机场单程报价(美金)	小时报价(美金)
商务轿车	奥迪 A6L	80	35
高档轿车	梅赛德斯奔驰-S级轿车	180	65
商务车(6座)	别克 GL8	80	35
高档商务车(6座)	梅赛德斯奔驰-维耶诺/威霆	180	45
中巴(20座)	丰田考斯特	160	40
房车(17-20座)	奔驰斯宾特	200	55

等候时间

- 对于所有接机及游轮, 免费等候时间为60分钟, 按实际到达时间开始计算。一旦超时, 将按小时报价收取等待费用。
- 对于其它用车, 免费等候时间为15分钟, 按订单时间开始计算。一旦超时, 将按小时报价收取等待费用。

接待方式及地点

- 对于所有接机、游轮及火车, 司机在到达大厅举牌等候乘客。
- 如需机场VIP接待服务以及快速通道, 将收取额外费用。

条款及规则

- 报价包括司机、收费、保险、税金、服务费和市内无限里程。未包含会场停车证费用。
- 所有车辆的包车服务最低消费时间为8小时。我们从车辆离开车库开始计费, 并结算至车辆返回车库。
- 对于机场接送, 仅限于一个接机地点和一个送机地点。任何额外的停靠点, 将被收取额外费用。机场单程报价仅限于市内用车; 跨城用车, 会收取额外费用。
- 如果乘客无法找到司机, 必须致电APAC Transportation Worldwide; 以避免被按“乘客未出现”收取全款。
- 请在3月31日之前确认订单, 确保所有车辆都可用。

取消规则

对于所有订单, 在展会开始前5个工作日内取消, 将按全款收取费用。

电子邮件: ops@apactransportation.com

联系电话: +86(0)21-5221-5015

中国上海闵行区浦锦路2049弄38号206室(万科VMO)